
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 1  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено на 

27.02.2024 г. 

 

Днес,  27.02.2024 г. в зала ІІ на СО  се проведе редовно заседание на Постоянната 

комисия по обществен ред и сигурност. 

 

Заседанието беше открито от Ваня Тагарева – председател на комисията, в  11.00  часа. 

 

В. Тагарева – В предходния мандат бях член на същата комисия, сега по утвърдения 

състав на нашата комисия се впечатлявам, че аз и г-н Контрера сме участвали в предходен 

мандат, но голяма част от вас знаят процесите, темите и съответните дискусии, които минават в 

нашата комисия. Искам да поздравя и нашия член г-н Иван Сотиров, той е с много сериозен 

дългогодишен опит като заместник-кмет в съответния ресор по сигурността. Призовавам ви, 

тъй като е изключително важна и с много сериозни теми за гражданското общество комисия, да 

бъдем оперативни и дискусионни. Надявам се да работим по начина, по който винаги се е 

случвало тук. Ще направя проверка на кворума – Румен Александров е зам.-председател, на 

когото ще разчитам, както и на Васил Драганов – другият заместник-председател. 

 

В. Тагарева изчете имената на останалите членове на комисията. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9  общински  

съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на присъстващите 

членове на комисията е приложен към протокола – Приложение № 1. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. Предлага в т. Разни да бъдат 

изслушани директорите на двете ресорни дирекции. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Ваня Тагарева - за 

Румен Александров - за 

Васил Драганов - за 

Благовеста Кенарова - за 

Веселин Калановски -за 

Христо Копаранов -за 

Николай Велчев - за 

Иван Сотиров - за 

Карлос Контрера – за 

 

 

По т. 1 от дневния ред: Проект на Вътрешни правила за работата на Постоянната 

комисия по обществен ред и сигурност към СОС 

 

В. Тагарева – Искам да отбележа, че тези правила са изцяло изработени на основание 

Правилника за дейността на Столичния общински съвет. Има изменение в ЗМСМА от 

01.02.2024 г., но във връзка с това изменение първо следва да се измени правилника за 

работата, след което ще приложим измененията в нашите вътрешни правила. Затова, ако има 

подобни предложения, свързани с изменението в ЗМСМА, те да бъдат отправени след 

измененията в правилника. 

Хр. Копаранов – Един коментар в тази връзка – тъй като законът е най-горе в йерархията на 

нормчативните катове, те се прилагат първо. Така че независимо какво е разписано в 

правилника или вътрешните правила, ако има разминаване между закона и вътрешните 

правила, можем да ги променим независимо от правилника, тъй като законът има пряко 

приложение. 

В. Тагарева – Всички знаем, че законът е над нашия правилник и нормативните актове, но 

казах, ако се налага, тогава ще направим измененията и в правилата. 

В. Калановски – Искам да направя едно допълнение в чл. 4, ал. 1 на вътрешните правила: 

определеният дневен ред на заседанията на комисиите са извършва по реда на постъпване на 

докладите не по-късно от три дни преди заседанието, както е в правилника. 

В. Тагарева – да уточните, това е в чл. 4, ал. 1? Обръщам внимание, че м чл. 4, ал. 4 има 

сътоветният запис „Дневният ред на заседанието на комисията се определя от председателя 



съобразно постъпването на материалите не по-късно от 3 календарни дни преди заседанието“. 

Моля да уточните. 

В. Калановски – Тук акцентът е, че дневният ред се определя по реда на постъпване на 

докладите, не в трите дни. 

В. Тагарева – В още няколко комисии беше отправено това предложение. Като председател 

държа да бъда оперативна, в никакъв случай доклади няма да се отлагат и да се забавят. Това 

противоречи на Правилника за организацията и дейността на СОС, по презумпция на 

председателя на комисията ще бъде организиран дневният ред. Може да се наложи точки, 

които постъпват в последния момент, да се гледат преди другите. Правя противно на Вашето 

предложение. 

В. Калановски - Правилникът урежда друга точка за извънредните заседания. Няма 

противоречие между това, което аз казвам, и това, което Вие говорите за извънредните 

заседания. Това, което искам, е уредено в Правилника, в чл. 49, ал. 2, пренасяйки член от 

Правилника в правилата на нашата комисия. 

В. Тагарева- Считам, че трябва да направим справка, моля да направите писмено Вашето 

предложение до всички членове на комисията и следващия път ще разискваме. 

В. Калановски – Действащият правилник е приет преди около 2 години след работа на работна 

група, даже три, и считам, че всеки, който се е заклел като общински съветник, е длъжен да 

познава правилника за дейността на общинския съвет. Абсурдно е да ме карате да правя 

писмено предложение за нещо, което е законовият правилник, действащ в СОС. Не мога да 

направя писмено предложение, в правото си съм да направя това в открито заседание и да 

искам да бъде подложено на гласуване. Правя го устно. 

В. Тагарева – Имам съображения, този правилник в голяма степен е запис от ЗМСМА, но няма 

как всеки един от присъстващите да знае правилника наизуст. С това, при условие, че Вие 

отказвате да направите съответното предложение в писмена форма, тогава се налага да го 

подложа на гласуване, изказах и моите лични съображения. 

В. Калановски – Объркал съм члена - чл. 49, ал. 2, Изм. с Решение № 280 по Протокол № 17 от 

9.07.2020 г.: „Дневният ред за заседанията на комисиите се определя от председателя на 

комисията съобразно постъпването на материалите не по-късно от 3 календарни дни преди 

заседанието“. Това е в нашия правилник, каква е пречката да влезе и в правилата.  

К. Контрера го репликира, че щом е в правилника, няма нужда да е в правилата. 

В. Калановски - По тази логика, която изказвате, г-н Контрера, мисля, че правилата трябва да се 

изчерпват с датата и часа, в който заседава тази комисия. Всичко останало го има в правилника 

на СОС. Ами тогава да не приемаме тези правила. 

В. Тагарева – Отново казвам, че този правилник няма как да го препишем изцяло във 

вътрешните правила. Досега сме работили четири години по тях. Предлагам предложението на 

г-н Калановски да се гласува. 

 

Предложението не се приема. 



 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 3 

Против 6 

Въздържали се - 

 

 

Ваня Тагарева - против 

Румен Александров - против 

Васил Драганов - против 

Благовеста Кенарова - за 

Веселин Калановски - за 

Христо Копаранов - за 

Николай Велчев - против 

Иван Сотиров - против 

Карлос Контрера – против 

След проведените разисквания комисията подкрепи проекта на Вътрешни правила. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 6 

Против - 

Въздържали се 3 

 

Ваня Тагарева - за 

Румен Александров - за 

Васил Драганов - за 

Благовеста Кенарова – въздържал се 

Веселин Калановски - въздържал се 

Христо Копаранов - въздържал се 

Николай Велчев - за 

Иван Сотиров - за 

Карлос Контрера – за 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Разни 

 

В. Тагарева – Първо ще дам думата на г-н Красимир Димитров, първо да се представите и 

представите дейността на Вашата дирекция. 

Кр. Димитров – Благодаря за поканата. На Вашето внимание е презентация, която сме 

подготвили за вас, за дирекция „Аварийна помощ и превенция“. Създаването на такава 

структура е по европейски формат, който е на световно и европейско ниво, тъй като 



проблемите с климатичните промени в света стават все по-дръзки и все повече метеорологични 

условия влияят на България. Става въпрос да има дирекция, която да се занимава с превенция и 

защита на населението. Имаме двадесет и четири часово дежурство и екипи, с които да 

подпомогнем кмета в неговата работа по закона, което му е вменено. Дирекцията има 78 

функции. Започваме с най-важното- дежурната оперативна стая, в която имаме комуникация 

със СДВР с радиовръзка и телефония, имаме връзка със 112, на която получаваме спешни 

повиквания, т.е. спешни за нас. В системата на 112 се водят като неспешни, но за нас са 

спешни, защото липса на капак на шахта, опасна мантинела или опасен стълб са заплаха за 

живота и здравето на хората, които преминават. Тези сигнали ги обработваме веднага. В 

момента получаваме сигнали и от граждани, и от други структури и колеги от общината. Имаме 

на разположение 4 пожарни коли. Едната е в „Красна поляна“, с която наблюдаваме за 

задимяване, тя е със софтуер за пожари, в които ние реагираме към съответните служби като 

Столичен инспекторат, полиция. Там има въведен екип на жандармераията. Годишно екипите 

посещават над 2500 сигнала, на ден са около 70. Участваме във всички ПТП, във всички 

пожари, всички масови мероприятия, когато дейността ни е свързана с това. Всички общини 

говорят за превенция, но Столична община влага много в превенция и много дейности има. 

Системата за ранно предупреждение следи нивата на реките, има 30 възлови точки, 

наблюдаваме покачването на нивата на реките, действаме заедно с районните администрации за 

предпазване на хората в поречията, или да се подготвим за изграждане на диги, за евакуация. В 

София имаше валежи на 100 л/кв.м., но имаше само една наводнена къща в с. Желява, 

господинът си беше поставил двора в устието на реката. Имахме и в Мировяне наводнение, ние 

тогава евакуирахме хора. Създали сме организация на европейско ниво за логистика и помощ 

на хората. Когато има бедствие, ние оставаме там – от пожара до неговото ликвидиране. 

Първата работа ни е да предложим на хората, които са пострадали от пожар, да им предложим 

подслон. Има база на „Сини вир“ 2, за наша сметка им помагаме три дни, докато излязат от 

шока от бедствието.  

Гордостта на нашата дирекция е полигонът за обучение на деца, доброволни формирования и 

мисии. Този полигон е посетен от над 12 000 деца. В момента се записват за септември. Всеки 

ден сутрин и следобед обучаваме деца. Децата от 5-ти и 6-ти клас знаят как да действат при 

земетресение, при пожари, наводнения. Имаме филмчета, които децата гледат и след това имат 

игри. Имаме земетръсна класна стая, която имитира 7 по Рихтер, те знаят как да отидат и да се 

скрият. Те знаят как да действат при пожар. Имаме най-добрата площадка за безопасност на 

движението, на която катаджия и служител на Агенция за пътна безопасност ще помогнат на 

децата в изучаването на Правилника за движение по пътищата. Гледат действията на екипите 

ни. В тази година ще го развиваме полигона.  

Това е нашето доброволно формирование. Доброволците са облечени, обути, екипирани и 

когато има задачи в чужбина и в София, ние ги викаме. Предстои закон за доброволчеството. За 

тази година имаме уникално предложение, което се харесва на всички институции – нашите 

доброволци, дежурящи на хижа Боерица, която ремонтирахме с наши средства, да обясняват на 

хората да не палят на местата, които не са позволени и да не застрашаваме Парк Витоша от 

пожари. 

Чакам одобрение и писмо от МВР нашите екипи да се включат и в Гърция, тъй като са обучени, 

имат сертификати от Академията на МВР, да участват заедно с нашите пожарникари по 

европейския механизъм в Гърция. 

Показваме част от базата, искаме европейски проекти, за щото мисля, че дирекция, която не 

работи с европейски проекти, не е добре. Трябва повече да търсим европейски проекти. Това са 

фургоните за девет човека с абсолютно всички условия, за да има къде се настанят екипите. 



Палатките са за настаняване на хора. В последния случай ни искаха от прокуратурата и 

следствието логистика, тъй като имаме и най-доброто осветление, за да имат условия за работа.  

Не всичко е пари. Имаме автобус, подарен от ДАТО, със съдействието на служителите на 

градския транспорт се оправи. Направихме окабеляване, вътре има пет работни места с 

компютри. Струваше ни само 30 000 лева.  

Имаме искания към междуведомствената комисия за бедствия и аварии, за да може хората да си 

възстановят щетите. Имаме комисия от инженери. 

Нашите екипи денонощно обикалят възлови булеварди и точки, на които може да се случат 

аварии и бедствия. При последната буря имахме над 8 000 сигнала. Работихме няколко дни, 

нашата роля беше да отрежем опасните дървета и да ги оставим на безопасно място. Само от р-

н Лозенец имаме над 50 сигнала. Нямаме наводнения. 

Нито една община в България не е решила проблема като нас. Можем да се справим с 

химически опасни вещества. Имаме оборудван екип, който може да действа при събиране на 

опасни отпадъци. Имаме оборудването и техниката за химия, радиация, биология. Имаме най-

добрата техника на „Дрегер“. Имахме случаи в Люлин, Младост, с. Яна, където имаше 24 тона 

описна отпадъци, бяхме 4 дни, имаше опасност за населението и почвата. За съжаление имаме 

все повече случаи за изхвърляне на опасни вещества близо до почви, водоеми. Нашите 

„терорист“ не познават опасните вещества, горят ги за желязо, при което предизвикват отровен 

облак, който може да отрови хората в района. 

Реакцията при земетресенията – ние сме първата дирекция в историята на българската армия, 

която пътува с военен самолет за учения в Черна гора, победихме екипа на Гърция с 4 и 

половина часа. Състезанието беше кой по-бързо ще дойде, за да издирва и спасява хора при 

земетресение. 

За всички, които казаха, че това е разхищение на средства – при земетресението в Турция в 8.45 

се обади президентът, след два часа и половина ние бяхме в готовност да излетим. Във 

Враждебна бяха запознати с нашата техника, за разлика от останалите служби. Нашият екип 

беше първият, който кацна на летището в Адана. Два часа след нас кацнаха от Холандия и 

други страни. На нас ни се даде най-сложната задача, по искане на президента Ердоган и кмета 

на Адана ни се даде една резиденция. Всичко е благодарение на нашата подготовка и на 

европейския проект. 

Следващото учение беше „Сила 23“ в София, с нас тренираха българската армия, ПСС, 

доброволни отряди, разгърнахме го. В България има фирма, която работи с НАТО по 

логистиката. Законът за защита при бедствия ни позволява споразумение с частни фирми. 

Последното е, че с г-н Терзиев успяхме да намерим финансиране в размер на близо 4,5 млн лв. 

за извършени разходи при наводненията в районите Витоша, Нови Искър и Кремиковци, в 

момента сме разплатили повечето от дейностите, остават ни още средства, тъй като повечето от 

дейностите са свършени, за да не става дублиране на средства. Това са разходи за превантивни, 

вървят процедури, да направим химически бус, в който да приберем техниката, върви 

процедура по ЗОП. Защитили сме си бюджет, естествено, не всичко ни е отпуснато, но се 

надявам с тези средства да осигурим вишката. Благодарение на кмета и работата му с МС 

имаме тези средства. 

Това, което искахме в бюджета, е повече средства за аварийно почистване на реки, за свлачища 

и средства за опасни химически вещества. Оторизираните фирми са много малко. Имаме 

обществена поръчка. Искаме да направим хале на полигона, за да приберем техниката, да 

направим и зала за деца. Отпуснати са пари по ПМС 343. 



В. Тагарева – Благодаря Ви, г-н Димитров, имам честта да познавам Вашата работа и на екипа, 

който ръководите. Да кажа няколко думи – Вие споменахте за гордостта от резултатите от 

Вашата работа. Вие всъщност сте гордостта на софиянци, защото много често Ви виждаме, 

когато трябва да се реагира, вие сте първи. Няколко пъти във Вашето изложение казахте 

“първи“, така е, включително бяхте първи и извън пределите на страната, когато трябваше да 

окажете помощ при ужасното бедствие на съседна на нас страна., в Турция. По отношение на 

полигона, моето намерение е да отидем лично да се запознаем с това, което е изградено и 

направено. Едновременно имахме и покана от г-н Димитров за заседания, които смятам да ги 

направим изнесени с посещение и във видеоцентъра. Това впоследствие ще обсъдим. Г-н 

Димитров направи плавен преход по отношение на бюджета, какви са били Вашите 

предложения и намерения. Днес няма да е тема. Вие споменахте за доброволците, към които 

имате ангажименти за оборудване и екипировка. Аз се впечатлявам, че в бюджет 2024 няма 

осигурен ресурс за тези доброволци. Отсега го повдигам като тема, ще имаме и много други да 

го дискутираме. Давам думата на г-н Момчил Будинов. 

Бл. Кенарова – Впечатлена съм от презентацията, много ми допада. Имах личен случай в 

Драгалевци с пожар, който аз сигнализирах, пожарните дойдоха веднага, но в Драгалевци не 

могат да се придвижват пожарни коли. Ще бъда благодарна, ако представител на Вашата 

дирекция дойде, защото там е бедствено положението – трапове, поради изграждането на 

канализацията, което се извършва без никакъв ред и за мен това е бедствено положение, коли 

се удрят, падат, хора си чупят краката. Какво друго трябва да се случи, за да може да стане 

това? 

В. Тагарева – За всички, които ни слушат, следва районният кмет също да бъде информиран и 

да вземе отношение. Районният кмет е от групата на ППДБ, от която сте и Вие. Ще обърнем 

внимание на районния кмет да вземе спешни и незабавни мерки за осигуряване на достъпна и 

безопасна среда за жителите и гостите на района. 

Кр. Димитров – Координацията с районните кметове е постоянна, ние в момента със зам.-кмета 

на р-н Витоша именно по проблема. Когато имаше разкопана канализация, ние стояхме от 

сутринта от 6.00 ч. Лично аз съм ръководил движението, лично аз съм пращал да се 

обезопасяват изкопи, там, където не могат да минат пожарните автомобили, ние имаме малки, 

които могат да минават навсякъде, трябва да видим къде са местата, където има хидрант, за да 

можем да даваме вода и да разпъваме шланговете. Аз отговарям да пратя екип. 

В. Тагарева – Очевидно това трябва да се прави съвместно с „Контрол по строителството“. Г-н 

Будинов, давам Ви думата. 

Момчил Будинов – Директор съм на дирекция „Сигурност“ към СО. Нашата дейност е по 

опазване на обществения ред на територията на СО и по-точно ще ви презентирам по точки: 

- Охраната на общински обекти – охрана на училища, детски градини, паркове, градини, 

които са с жива охрана и с видеонаблюдение. 

- Масовите мероприятия – Подателите на мероприятията подават заявления, те постъпват 

при нас, правим организацията по съгласуване, които предстоят за даденото 

мероприятие. Контактуваме с ДАНС, СДВР, всички други институции, от които искаме 

становище, за да преценим дали да бъде съгласувано мероприятието, разрешено ил 

забранено. 



- Работим и с Местната комисия за борба с противообществените прояви на малолетни и 

непълнолетни към СО. 

- Важна е и дейността ни по чл. 170 от закона за изпълнение на наказанията по 

задържането на лица под стража, с тях работим и с районните кметове. 

- Работим и по дейността за противодействие на тероризма на територията на СО, нещо, 

което не е маловажно предвид международната обстановка. Имаме доста сериозна 

организация и правим всичко възможно превантивно и комплексно заедно с ДАНС, 

СДВР, МВР и НСО относно стратегическите обекти. Съсредоточено е вниманието на 

всички. Комуникацията е бърза, достъпна и гледаме да сме изпреварващи преди всичко 

това, което може да се случи. 

- Отговаряме на писма, жалби и сигнали на граждани. Много сигнали постъпват през 

контактния център за нарушаване на обществения ред, по контрола и пътния 

травматизъм. Тези неща вървят с пълна сила. 

- Имаме видеоцентър, който е към СО, приоритетът е увеличаване на броя камери, към 

този момент са около 3 200, съответно към зоните за охрана като допълнителни 

паркове, градини. Идеята е да достигнем до големия ринг на София. Имаме намерение 

да направим и подобрение в софтуера на видеонаблюдението, за да може даден обект да 

дава индикация на екрана и да съсредоточава вниманието на тези, които го наблюдават. 

Така ще е по-бърза и комуникацията със силите, които работят на терен и да се 

отработи това. Също камерите да имат и лицево разпознаване. 

В. Тагарева – Вашата дейност и дирекция, както Вие я определихте, е скромна, но 

изключително съществена. В наше лице ще намирате подкрепа за изпълнение на целите, 

които са свързани с разширение обхвата на видеонаблюдението и подобряване условията и 

техническите параметри. 

Хр. Копаранов – Благодаря за добрите презентации. Благодаря и на ръководството на 

комисията, че организира това изслушване, смятам, че работата на дирекциите е важна. 

Занапред да не е в точка Разни, за да имаме представа, когато участват представители на 

двете дирекции, тъй като това е изключително важна за мен работа. Искам да обърна 

внимание на районите, в които ми се ще да работим СОС, СО, районните кметове, нека не 

ги делим на тази или онази група. Бих искал да бърна внимание на проблеми с околната 

среда и обществения ред и сигурност в райони, напр. Красна поляна – замърсяване на 

въздуха, горене на сметища, визирам Западен парк, много работа имаме там, за да решим 

проблем, който е проблем за целия град. Мисля, че всички можем да работим в тази посока, 

както и за сигурността в този тип райони. 

В. Тагарева – Превенцията е изключително важна, но по отношение на контрола изцяло 

Столичен инспекторат има отговорности. Моето намерение е да направим последваща 

среща в този порядък и с ръководството на инспектората. Не смятам, че има проблем по 

отношение на записа в т. Разни. Г-н Сотиров, заповядайте! 

Ив. Сотиров – Благодаря, че имахме възможност да се запознаем с директорите на 

дирекции, с г-н Димитров съм работил, виждам че е направил доста през периода, в който 

аз не съм бил в общината. Имах идеи и като заместник-кмет, за някои от нещата трябва да 

бъде включен и парламентът. Едно от нещата е създаване на възможност в България всяко 



домакинство да има индивидуален комплект за реакции при бедствия, както имаме аптечка 

в колата, но това трябва да се реши нормативно, да бъде сертифициран, а не да се държат по 

всякакви скривалища и са неизползваеми. Винаги съм бил привърженик, но това трябва да 

се организира от кмета и другите институции – да се използва общественополезният труд 

на лица, които са задържани, за почистването на незаконни сметища,  на речни корита и т.н. 

За Джулияни е писано много, че е преобразил Ню Йорк с използването на 

общественополезен труд. Тази възможност я има, но не е развита. Ако има нормативни 

пречки, може да се реши. По въпроса за видеонаблюдението – във всички големи 

европейски градове се използват интелигентни системи за управление на 

видеонаблюдението. Ние инвестираме много в камери, но когато има интелигентна 

система, дори да не е с лицево разпознаване, когато има централна система, прави синхрон 

между всички камери, може да бъде разпознаван даден обект, да анализира, да сигнализира. 

Няма как с 10-20 монитора да наблюдаваш 3 000 камери. Евентуално ако бъде извършено 

нарушение, се предоставя записа на компетентните органи да разкрият кой е извършителят. 

За град като София една интелигентна система би била инвестиция около 10-20 млн. евро. 

Но за град, който се обитава от близо 2 млн. души си заслужава, по отношение на 

тероризъм, престъпност и други създава много възможности, и за тези камери в момента, 

които са записващи устройства. Има много неща, които се надявам да се стартират тук. Има 

едни пунктове за наблюдение, които са анахронизъм от Втората световна война. Идеята им 

е, че ще слезе кметът и неговият екип и от едни архаични обекти ще управляват системите 

за сигурност на града. Там само се наливат средства, но тези обекти нямат никаква 

функция. Би трябвало цялата охранителна полиция в столицата да е към общината, не към 

МВР. Може да се работи в тази посока. Преди години имаше практика да се канят 

народните представители от София и да бъдат ангажирани да прокарват решения в 

парламента, които са важни за общината, може да са дребни, но да спират работата. Много 

е скъпо издържането на един полицай. Много неща, освен интелигентната система, са 

въпрос на организация, без да се вкарват кой знае какви инвестиции. Ние бяхме оборудвали 

обект за бездомните коне. Този проблем е нерешим, докато общината няма сертифициран 

обект за конете., тя може да изземва само каруците. Има сертифициран обект, но той не 

влезе в действие, разбрах, че сега ще се ползва от пожарната. И последното – самата 

процедура за провеждането на събития на територията на София. Всички граждански 

инициативи би трябвало да бъдат в уведомителен режим и в общината съгласувателната 

процедура има характер тя да уведоми институциите и те да съдействат за нормалното 

упражняване на конституционното право и хартата за правата на човека. Това се случваше 

и в предишното ръководство на общината – да се пускат заповеди за ограничаване на 

събития по някакви причини. Знам, че се искат становища от МВР и ДАНС, но знам как се 

получават тези становища. Ще цитирам казуса с Луков марш. Откакто се провежда, никога 

не е имало инциденти, от полицията са ми докладвали, че няма ксенофобски, хомофобски, 

нацистки символи, призиви и т.н. Знам, че има политически натиск, но трябва да се даде 

отпор, недопустимо е да се пускат заповеди, които падат в съда, защото това е нарушение 

на конституционни права на граждани. Ако говорим за фашизъм, това е проява на фашизъм 

– да ограничаваш права на граждани. Така се тръгва. В този смисъл се надявам да имаме 

разговори, за да се оптимизира тази процедура и да се избегнат такива случаи, при които да 

се ограничават граждански права заради някакви доноси. Включително ДАНС и МВР са 

подложени на натиск да фабрикуват някакви измислени обвинения. Ако имаше някаква 

истина, нямаше да падат в съда. Маркирам тези въпроси. 



В. Тагарева – Поставихте въпроси, които ще бъдат дискусионни по време на целия ни 

мандат. Разбира се, всяка една политика, която желаем да приложим, се случва през доклад, 

който да бъде предложен в Столичен общински съвет, дълга е дискусията. Закривам 

заседанието. 

 

Поради изчерпване на дневния ред Ваня Тагарева закри заседанието в 12.00 часа. 
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